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Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η ημερίδα του
Συνδικάτου ΟΑΣΑ για το Α/Σ Ελληνικού

2018/06/07 09:07 στην κατηγορία MMM

Με επιτυχία πραγματοποιήθηκε η ημερίδα του Συνδικάτου Εργαζομένων ΟΑΣΑ, στο
ξενοδοχείο Τιτάνια, με θέμα το αμαξοστάσιο του Ελληνικού.

Σε αυτήν παρευρέθησαν ο Βουλευτής της Ν.Δ και τομεάρχης Υποδομών & Μεταφορών
της αξιωματικής αντιπολίτευσης κ. Κ. Καραμανλής, ο Βουλευτής του ΚΚΕ κ. Χ.
Κατσιώτης, ο Πρόεδρος της Ένωσης Κεντρώων κ. Β. Λεβέντης, ο Γραμματέας
μεταφορών κ. Γ. Οικονομίδης από το Κίνημα Αλλαγής, ο Δήμαρχος της Βάρης Βούλας
Βουλιαγμένης κ. Γ. Κωνσταντέλλος, η Αντιδήμαρχος Διοικητικού και Δημοσίων
Σχέσεων του Δήμου Γλυφάδας κα. Αναστασία Πατεράκη, ο κ Ν. Βόσκογλου Πολιτικός
Μηχανικός – Συγκοινωνιολόγος που είχε εκπονήσει την μελέτη για τις επιπτώσεις από
την κατάργηση του αμαξοστασίου του Ελληνικού και ο κ. Γ. Τσίλης Διευθυντής Έργων
της Ο.ΣΥ Α.Ε.

Η πρόταση του Συνδικάτου Εργαζομένων ΟΑΣΑ, όπως αναφέρουν στελέχη του, είναι
σαφής και συνοψίζεται στην «παράταση της μετεγκατάστασης του αμαξοστασίου,  με
συγχώνευση σε άλλα αμαξοστάσια, καθώς παράταση έχουν πάρει και τα έργα, τα
οποία, όπως ακούστηκε, όταν ξεκινήσουν, θα ξεκινήσουν ακριβώς από την αντίθετη
πλευρά που βρίσκεται το αμαξοστάσιο, άρα δεν εμποδίζει, ούτε το ξεκίνημα των
έργων, μέχρι να βρεθεί η επιθυμητή λύση που είναι η εύρεση νέου χώρου στους



όμορους Δήμους και η ομαλή μετεγκατάσταση στον νέο χώρο.

Αυτό θα πρέπει να γίνει για την αποφυγή της ταλαιπωρίας του επιβατικού κοινού,
λόγω της συρρίκνωσης του συγκοινωνιακού έργου, από τα πολλά «νεκρά»
οχηματοχιλιόμετρα που θα δημιουργηθούν, τα οποία θα επιβαρυνθούν οι επιβάτες,
καθώς η συχνότητα των δρομολογίων θα χειροτερέψει, με αποτέλεσμα την
μεγαλύτερη αναμονή του επιβατικού κοινού στις στάσεις».


